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Abstract (en)
A striking plate (1) for fixed attachment in the rebate region of the lower horizontal fixed-frame transom of windows or doors (20, 21) or the like is
proposed, the said striking plate cooperating with a catch (24, 24a, 24b) located at the lower wing end and itself connected fixedly to a displaceable
actuating rod of the wing, in order thereby to lock the wing in the closing position (A), make it possible to transfer the wing into the tilted position (B)
or render the catch (24, 24a, 24b) ineffective for the purpose of the parallel set-off (C) of the wing. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Schließblech (1) zur festen Anbringung im Falzbereich des unteren horizontalen Blendrahmenholms von Fenstern oder Türen (20,21)
oder dergleichen vorgeschlagen, der mit einem Schnäpper (24,24a,24b) am unteren Flügelende zusammenwirkt, welcher seinerseits fest mit einer
verschiebbaren Betätigungsstange des Flügels verbunden ist, um so den Flügel in der Schließsstellung (A) zu verriegeln, ein Überführen des
Flügels in die Kippstellung (B) zu ermöglichen bzw. den Schnäpper (24,24a,24b) für das Parallelabstellen (C) des Flügels unwirksam zu machen.
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